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Από το υπ' αριθ. 01/ 2020 Πρακτικό Συνεδρίασης 

της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής του Δήμου Βέροιας 

 

Αριθμός Απόφασης : 01 / 2020. 

Π ε ρ ί λ η ψ η 

Λήψη απόφασης επί της κυκλοφοριακής μελέτης την 

εκτέλεση του έργου «Ολοκληρωμένο Σχέδιο 

Αναβάθμισης Αστικού Τοπίου στη Βέροια». 
 

Σήμερα στις 20-01-2020, ημέρα Δευτέρα και ώρα 13:00, συνήλθε σε Τακτική Συνεδρίαση 

η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου του 

Δήμου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 16-01-2020 

γραπτή πρόσκληση του Προέδρου, που επιδόθηκε σε όλα τα μέλη σύμφωνα με το άρθρο 75 

του Ν.3852/2010 «Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωμένης Διοίκησης 

– Πρόγραμμα Καλλικράτης». 

Διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία και σε σύνολο 9 μελών βρέθηκαν παρόντα 7 

μέλη. 
 

Παρόντες Απόντες 

1 Βασίλειος Λυκοστράτης 1 Ηλίας Τσιφλίδης 

2 Στυλιανός Ασλάνογλου 2 Δημήτριος Τσανακτσίδης 

3 Θεόφιλος Κορωνάς   

4 Αθανάσιος Σιδηρόπουλος   

5 Ευστάθιος Κελεσίδης   

6 Γεώργιος Μιχαηλίδης   

7 Κυριάκος Θεοδωρίδης   
 

Ο Αντιπρόεδρους κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και αφού δέχθηκε η Επιτροπή 

ομόφωνα να συζητήσει και να αποφασίσει για ένα θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια 

διάταξη και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον έθεσε υπόψη της Επιτροπής το από 20-01-2020 

εισηγητικό σημείωμα  του Αντιδημάρχου Τεχνικών & Υποδομών, κ.Αλέξανδρου Τσαχουρίδη 

που έχει ως εξής : 

Θέμα: 

 

Γνωμάτευση για κυκλοφοριακή μελέτη που αφορά στο «Ολοκληρωμένο Σχέδιο 

Αναβάθμισης Αστικού Τοπίου στην Βέροια» 

Με το υπ. αρίθ. 25298/21-10-2019 έγγραφο του ΤΤΣΕ της ΔΤΥ διαβιβάστηκε στο 

συγκοινωνιακό τμήμα μελέτη προσωρινών κυκλοφοριακών ρυθμίσεων της εταιρείας ΑΚΤΩΡ 

Α.Τ.Ε. για παρεμβάσεις σε τμήματα των οδών Ελιάς και Βενιζέλου στην Βέροια, προς 

αποκατάσταση φθορών σε οδόστρωμα και διαβάσεις.   

Για την παραπάνω κυκλοφοριακή μελέτη υπάρχει το υπ. αρίθ. 18/2019 απόσπασμα 

συνεδρίασης του Συμβουλίου Κοινότητας Βέροιας και το υπ. αρίθ. 8/2019 πρακτικό 

συνεδρίασης της Δημοτικής Επιτροπής Διαβούλευσης Δήμου Βέροιας με τα οποία παρέχονται 

οι αντίστοιχες γνωμοδοτήσεις. 

Σας παρακαλούμε να εγκρίνετε την προαναφερόμενη μελέτη. 

Και κάλεσε την Επιτροπή να αποφασίσει σχετικά. 

Αντιπρόεδρος: Υπάρχουν ερωτήσεις;  Το λόγο έχει ο Μαρουδής Ιωαννίδης αρμόδιος 

υπάλληλος του Δήμου Βέροιας. 

Μ.Ιωαννίδης: Η μελέτη αφορά κάποιες παρεμβάσεις στα σημεία τα οποία υπήρξαν ζημιές, 

από τις κατασκευές που έγιναν με το σχέδιο ανάπλασης της Βέροιας. Πιο συγκεκριμένα θα 

γίνουν παρεμβάσεις στο πλακόστρωτο στο δρόμο της Ελιάς, σε μάρμαρα και κυβόλιθους που 

έχουν φύγει από το οδόστρωμα, θα επιδιορθωθεί στην αρχική του κατάσταση. Επίσης δυο 

διαβάσεις στην οδό Βενιζέλου, πιο κάτω στην Πλατεία Κόρακα. Θα γίνουν δηλαδή 

παρεμβάσεις για την αποκατάσταση στην αρχική τους μορφή, σύμφωνα με την προβλεπόμενη 

μελέτη ανάπλασης. Οι κυκλοφοριακές μελέτες ρύθμισης της κίνησης αφορούν τις ημέρες που 

θα γίνουν οι επεμβάσεις στο οδόστρωμα. Δεν πρόκειται για καινούριο έργο, αλλά για ζημίες 



που έγιναν στο πλαίσιο της ανάπλασης και θα αποκατασταθούν από την εταιρία που 

κατασκεύασε το έργο. Είναι υποχρεώσεις της εργολαβίας. 

Β.Λυκοστράτης: Τα μάρμαρα και να αποκατασταθούν … θα ξανασπάσουν. 

Μ.Ιωαννίδης: Σήμερα δεν αξιολογείται η μελέτη, η μελέτη προέβλεπε μάρμαρα, τα μάρμαρα 

δεν αφορούν την κυκλοφοριακή μελέτη που συζητάμε σήμερα. Η μελέτη αφορά τη ρύθμιση 

της κυκλοφορίας τις ημέρες που θα γίνουν οι παρεμβάσεις στο οδόστρωμα στα συγκεκριμένα 

σημεία. 

Γ.Μιχαηλίδης: Πότε προβλέπεται να γίνουν οι παρεμβάσεις; Θα περάσει η απόφαση της ΕΠΖ 

και από το Δημοτικό Συμβούλιο; 

Μ.Ιωαννίδης: Μόλις πάρουμε τις εγκρίσεις θα ξεκινήσουν οι παρεμβάσεις. Η απόφαση της 

ΕΠΖ θα σταλεί για έγκριση στο τμήμα Περιβαλλοντικού και Χωρικού Σχεδιασμού  της 

Αποκεντρωμένης Διοίκησης Μακεδονίας – Θράκης. 

Δεν είναι καινούριο έργο, δεν είναι τίποτε άλλο από την αποκατάσταση των ζημιών. Δεν 

πρόκειται για μόνιμη κυκλοφοριακή ρύθμιση. Από άποψη χρόνου, εκτιμώ ότι μέσα σε ένα με 

ενάμισι μήνα θα έχουν τελειώσει οι παρεμβάσεις. Ο εργολάβος έχει βάλει ένα χρονοδιάγραμμα 

τριών μηνών αλλά δεν σημαίνει ότι θα κρατήσει τρείς μήνες, είναι ενδεικτικό.  

Αντιπρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση και την μελέτη της υπηρεσίας; 

Μέλη: Ναι (ομόφωνα). 

 

Η  Επιτροπή μετά από διαλογική συζήτηση, αφού έλαβε υπόψη: 

1. Το από 20-01-2020 εισηγητικό σημείωμα  του Αντιδημάρχου Τεχνικών & Υποδομών, 

κ.Αλέξανδρου Τσαχουρίδη και την Τεχνική Έκθεση Προσωρινής Σήμανσης Εκτελούμενων 

Έργων. 

2. Το από 19-12-2019 (1
ο
 θέμα) πρακτικό συζήτησης της Δημοτικής Επιτροπής Διαβούλευσης 

περί διατύπωσης απόψεων επί του παραπάνω θέματος. 

3. Την υπ’ αριθμ.24/2019 απόφαση της Κοινότητας Βέροιας επί του παραπάνω θέματος. 

4. Την πρόταση του Προέδρου και τις απόψεις των μελών. 

5.Το άρθρο 52 τπθ Ν.2696/1999(Κ.Ο.Κ.)  

6.Το αρθ. 73 του Ν. 3852/2010.  

Αποφασίζει Ομόφωνα  

Εγκρίνει την μελέτη εργοταξιακής σήμανσης (μερική κατάληψη οδοστρώματος) για την 

εκτέλεση του έργου  «Ολοκληρωμένο Σχέδιο Αναβάθμισης Αστικού Τοπίου στη Βέροια» στο 

οδικό δίκτυο του Δήμου Βέροιας, όπως αναφέρεται και στην από 17/10/2019  

οριζοντιογραφία σήμανσης που ελέγχθηκε από την αρμόδια υπηρεσία του Δήμου. 

 

Η απόφαση έλαβε αύξοντα αριθμό 01/ 2020. 

......................................................…………………….………………………………………. 

Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης, λύθηκε η συνεδρίαση, 

συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 

 

Ο   Αντιπρόεδρος         Τα μέλη 

 

 Βασίλειος Λυκοστράτης 

Ευστάθιος Κελεσίδης Στυλιανός Ασλάνογλου 

 Θεόφιλος Κορωνάς 

 Αθανάσιος Σιδηρόπουλος 

 Γεώργιος Μιχαηλίδης 

 Κυριάκος Θεοδωρίδης 

                                                         

                                                        Ακριβές  Απόσπασμα 

Βέροια, 23-01-2020 

Ο   ΔΗΜΑΡΧΟΣ 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 


